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1. Gensidig orientering  
a. Nyt fra ledelsen 

Personaleorientering: 
En pædagog er stoppet inden for prøvetiden. Vi afsøger muligheden for at overflytte en  
pædagog fra Byplanvejens skole. 
Ny lærer i K starter i J4 fredag den 1.december. 
En lærer er netop blevet far og pt fraværende på barsel.  
En lærer på 3.årgang er gravid og går på barsel i marts, det er endnu ikke informeret ud til 
forældre eller børn. Vi er opmærksomme på, hvordan vi kan skabe kontinuitet evt med 
lærere fra 6. årgang i nogle timer. 
 
Vi har ikke fået nogle tilbagemeldinger fra forældre på 6.årgang i forbindelse med 
sammenlægningen af de to klasser. Skolebestyrelsen tilkendegiver at processen har været 
god og at det fra et forældreperspektiv opleves som en velovervejet proces ud fra elevtallet 
på årgangen. Klassen er nu lukket for tilgang af nye elever, der bor uden for distriktet.  
 
Stærke fællesskaber: Orientering om status på arbejdet med dette. Mette har været til møde 
i område 7 om tankerne for specialområdet i Aalborg kommune. Der arbejdes på et vedr. en 
ny organisering for de mindst indgribende specialtilbud. Forslaget går på at lave fokusklasser 
i de enkelte områder, som rummer områdets visiterede børn inden for autisme, ADHD og 
generelle indlæringsvanskeligheder. I vores område forestiller man sig fokusklasser på 
Kærbyskolen og Sofiendalskolen. Der er ikke planer om at flytte nogle børn fra deres 
nuværende specialtilbud, men fra august 2025 vil man begynde at visitere til fokusklasser i 
området, såfremt forslaget besluttes politisk. På sigt er ambitionen at det almene skal kunne 
inkludere flere børn, så der kun vil være behov for ét fokusklassetilbud i området, som vil 
være placeret på Sofiendalskolen. 
 

b. Nyt fra elevrådet 
Elevrådet er konstitueret og der er valgt formand fra 4. klasse og næstformand fra 5.klasse. 
 

c. Nyt fra MED 
MED har udarbejdet et princip for overtallige som er gennemgået på personalemøder.  
 
 

2. Drøftelse af fokus for SB-arbejdet 



Opsamling på seminar v/Helle 
Beslutning af arbejdsfokus for resten af bestyrelsesperioden (til og med juni 2026) 
 
Gennemgang af kerneområder: 

1. Fællesskaber 
2. DUS 
3. Kærbyskolens profil 
4. Trivsel 
5. Skolegård 
6. Generelle indsatser 

               Drøftelse af hvilke områder, vi skal prioritere at arbejde med i den igangværende    
               bestyrelsesperiode.  
               Enighed om at vores fremtidige fokus bliver omkring DUS og forældresamarbejde. Det kommer 
               på som punkt på næste møde.  
               

3. Madame-poser på toiletterne 
Drøftelse af behov, muligheder og løsninger 
 
Der er behov for opsætning af madameposer på elevtoiletterne. Skolen sørger for opsætning af 
madameposer på alle toiletter på mellemtrins-gangen. 

4. Ny styrelsesvedtægt 
Drøftelse – hvad er vores opgave her? 
Der er kommet en ny styrelsesvedtægt samt en invitation til et møde den 5.december. De 
betydelige ændringer er at forældrenes valgperiode enten er 2 eller 4 år, samt at 
skolebestyrelsen skal se det kommende skoleårs skemaer.  
Maria deltager i mødet den 5.december og informerer derefter resten af bestyrelsen. 

5. Evt.  
Opsamling på nye tanker om skolefest. Skolefesten har været drøftet på personalemøder, og der 
er opbakning til at tænke skolefesten ind i forbindelse med en temauge. Dette kan tænkes ind i 
næste skoleårs planlægning. Skolebestyrelsen nedsætter et udvalg og ledelsen finder 
repræsentanter til udvalget.  

6. Kommunikation på baggrund af dagens møde  
 

 

 


